
PROTOKÓŁ Nr 7/2015 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 19 października 2015 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 

1. 5 członków Komisji Kultury i Oświaty – wszyscy obecni 
2. Radosław Krawczyk – Sekretarz Gminy 
3. Anna Pietrzak – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej 
4. Marcin Botwinionek – Sołtys Sołectwa Starnice-Troszki 
5. Wioleta Mieczkowska – Sołtys Sołectwa Łabiszewo 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Zapoznanie się z nowym regulaminem GOK-u. 
4. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 1-2. 

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdziła porządek obrad. 
Przewodniczący Komisji przywitał Radnych i zebranych gości. 
 
Ad. 3. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Wioletta Masłyk krótko przedstawiła jakie zdanie na temat zmian 
w Gminnym Ośrodku Kultury mają mieszkańcy Gminy Dębnica Kaszubska. Obawiają się, że 
częstotliwość działania świetlic będzie zbyt rzadka. W miejscowości Łabiszewo, jak i również w 
Borzęcinie jest duża liczba dzieci zainteresowanych. Ludzie obawiają się niewystarczającego działania 
świetlicy, gdyż nie wiedzą jak świetlice będą funkcjonować. Świetlica w Dobieszewie ma przestać 
funkcjonować.  

Głos zabrał Pan Marcin Botwinionek Sołtys Sołectwa Starnice-Troszki. Poinformował, iż 
problemem jest brak możliwości składowania opału. Do tej  pory sołectwo korzystało ze starej 
hydroforni. Zagospodarowało wokół niej teren, a obecnie jest to pomieszczenie wydzierżawione pod 
działalność gospodarczą.  

Pani Anna Pietrzak Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej zapoznała 
obecnych z nowym statutem GOK-u. Został on uszczegółowiony aby można było otrzymywać 
dofinansowania. Regulamin organizacyjny na rok 2016 nie jest jeszcze zatwierdzony. Są wprowadzone 
zmiany na świetlicach w Borzęcinie i Podolu Małym. W tym przypadku to zmiana redukcja etatu na ½. 
Natomiast likwidacja etatu i tym samym likwidacja świetlicy nastąpi w Dobieszewie. Pani Dyrektor 
uważa, że lokalizacja obecnej świetlicy jest niekorzystna. Przy GOK-u powstało stowarzyszenie. Teraz 
można pisać projekty i korzystać z pomocy GOK-u.  

Pani Sołtys Wioleta Mieczkowska zadała pytanie jak będzie wyglądała działalność świetlicy w 
Łabiszewie. Pani Dyrektor poinformowała, że dopóki regulamin nie jest zatwierdzony nie można 
przewidzieć jak będzie wyglądała praca. 
 
Ad. 4  

Komisja zapoznała się z kalendarzem imprez ogólnogminnych na rok 2016. Kalendarz imprez 
ogólnogminnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący 
Komisji Kultury i Oświaty 

 
Roman Cech 


